

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-10-03	
Fastställt av Styrelsen	Datum 2018-10-03	Utgåva 01	Sida / Sidor 1 av 2



Närvarande:

- Petra Almarsson (PA).
- Jonas Almarsson (JA).
- Morgan Svensson (MS).
- Ola Hanzon (OH).
- Boris Josefsson (BJ).

1. Ordförande.

- Morgan Svensson.

2. Val av sekreterare.

- Petra Almarsson tog på sig uppdraget såsom sekreterare.

3. Val av justerare.

- Jonas Almarsson tog på sig uppdraget såsom justerare.

4. Genomgång av föregående mötesprotokoll.

- Mötesprotokoll 2018-06-29:
 - Ang sponsorrjippot med Team Sportia har vi inte hört något om. Niklas F håller i detta.
 - Nyklar till Graalstugan och maskinhallen – Göra en inventering och kanske skaffa nya nyklar.
 - Städning av källaren: Tar vi till våren i samband med en städdag.
 - Klädinventering: Fattas kläder - är det någon som har tagit och glömt att skriva på listan.
- Mötesprotokoll 2018-05-02
Träningsläger till våren: Ska det verkligen vara 2 dagar? Vi måste ta en riktig funderare på det.

5. Festivalloppet.

- Det bestämdes att utskick av arbetsuppgifter och organisation endast till områdesansvariga.
- Vi gick igenom synpunkter ifrån områdesansvariga. – separat protokoll.
- Det beslutades att vi ska bjuda in ansvariga + fler till ett festivalloppsmöte ev i jan.
- Jonas kom med förslag att vi skulle utöka festivalloppet med ett 21km lopp.
- Det beslutades att inför Festivalloppet 2019 ska vi höja anmälningsavgifterna. Efteranmälan är idag 50% men till 2019 blir det ett fast pris.
- Inför vårt X-tra lopp gjorde Susanne H i vårt nya system mailutskick både som startbevis och tack mail med tid+kmtid och placering. Såg väldigt proffsigt ut.

6. Städlista - Träningslokalen.

- Jonas ber Leif göra en städlista gällande toa och träningslokal:
- Petra A – kan tänka sej att vara lite behjälplig med städning inne i Graalstugan.

7. Övriga frågor.

- Ungdomar:
 - Vi tycker att vi ska ordna lite aktiviteter för våra ungdomar tex. Bowla och äta Burger

Dokumentnamn Styrelsemöte		Avsnitt / Område Protokoll 2018-10-03	
Fastställt av Styrelsen	Datum 2018-10-03	Utgåva 01	Sida / Sidor 2 av 2



- Tidtagningssystemet:
 - Morgan ska kolla vad som gäller med försäkring av tidtagningssystemet när det förvaras på annat ställe än i klubblokalen.
 - Dator och skrivare förvaras hos ansvarig för vår hemsida.

- Tomtesmyg:

Petra A tar kontakt med Inga-Lill E för att diskutera datum. Den 9/12 är ett bra datum för Markaryd kommer att amordna tomtesmög den 2/12.

8. Nästa styrelsemöte.

- 2018-11-20.

9. Ordförande vid nästa styrelsemöte.

- Ola Hanzon.

Vid protokollet:



Petra Almarsson

Justeras:



Jonas Almarsson